
Stanovalci Tržne ulice 6 in 8:

Življenje
v senci

Marsikdo se začudi, ko v času stabilizacije fn
energetske krize vidl, da v KS Na Jami, na Tržni 6
in 8, gorijo luči v stanovanjih tudi podnevi. Ob
iskanju vzroka za to smo spoznali, da so stano-
valci v to prisiljeni, ker so visoke stavbe i e ne-
dograjene soseske Stara cerkev zasenčile njl-
hova okna. Pa tudi drugače je ta soseska življe-
nje nasproti stanujočim zelo zagrenila.

»Beton dovažajo na gradbišče s težkimi tovornjaki
in ti povzročajo močne vibracije na stavbi, saj je
stara že približno sio let. Posledice so vidne: razpo-
kal je strop, prav tako stopnišče, kleti so postale
vlažne. K vlažnosti je gotovo mnogo pripomogla tudi
podtalnlca, ki ji je gradnja spremenila tok. Najhuje je
v času pomladanskega deževja,« nam je povedala
Petra Lončar, članica skupine za urbanizem v KS in
Stanovalka Tržne 8.

Tudi promeini režim okoli stavbe ni dobro urejen.
Avtomobili vozijo tik pod okni, pločnik zadostuje
komaj za enega človaka, poleg stavbe pa je ie
dovoz h garažam. Obkroženi z visokimi stavbami in
hribom na eni strani imajo moten televizijski pro-
gram, občasno tudi radijski.

Te in podobne probleme paje skupnost stanoval-
cev predvidela že rnnogo pred njihovim nastankom.
Nanje je opozorila in 26. novembra 1975 je skupš-
čina občine Ljubljana-Šiška izdala sklep, da se
hkrati z graditvijo soseske začne tudi sanacija sta-
novanj. Nadaljnji sklepi so predvidevali graditev do-
datnih oken (predvsem v prostorih, ki se ne bi prek-
valifiifirali v poslovne), centralno kurjavo, priključitev
na toplovodno omrežje, razširitev ploimka, odpravo
uvoza k garažam, stanovalci pa naj bi imeli tudi
možnost zamenjave stanovanja. Edino sporočilo, ki
so ga v zvezi s temi sklepi stanovalci dobili, je, da se
uvoza drugje ne bo dalo narediti in da bo ostal, kjer
je.

Soseska je sedaj že skoraj zgrajena, na Tržni ulici
pa se ni še prav nič premaknilo. Ker so življenjske
razrnere po mnenju stanovalcev vedno težje, so se
obrnili na KS. Tu so dobili podporo tako temeljne de-
legacije kot sveta krajevne skupnosti.

Vladimir Rot, podpredsednik sveta KS: »10. ja-
nuarja 1984 smo predlagali, da izvršni svet občine
ustanovi komisijo, ki bi rešila to vpražanje, toda od-
govora še nismo dobili.«
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